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Opening Statement - Clark , . 301

child. She seemed always to have a runny nose, and she
had sinus problems. Then she had them on this particular

day which was February the 21st of this year. The

ttestimony will also show from the day care workers that

the mother in their opinion probably wasn't the best
mother in the world because she didn't always bring the
child's medicine, and on that particular day, I believe
she had not brought the child's medicine that Dr. Dax had
prescribed for her teo take, and they were concerned about
her on a regular basis because of Ehe fact that she was a
sickly child and because the mother did not, in their
opinion, properly care for her. Now, about 5:30, Ms.
Britt picked the c¢hild uvp from the day care, went home to
the trailer that she and Jeffrey stayed in which belonged
to his grandparents, as\you know, as you were told by Mr.
Rosenblatt. You also were told that Ms. Britt doesn't
work. That Jeffrey had worked, but he had given up his
job on the river as a deckhand. If you know anything
about working on a river like that, that's quite -- you're
out for a long period of time, usually forty-five to sixty
days. It°s not conducive for a relationship so -- with
another person: Now, about 7:45 that evening, Mr.

Britt -- I mean, Ms. Britt went to Natchez Market to get
groceries as Mr. Rosenblaﬁt told you. That Jeffrey had
given her some money to go get some groceries. She got
back about 8:30. She checked on the baby. The baby
appeared to be fine. Jeffrey gave her $20.00 to go to
Blockbuster.to get movies. She went to Blockbuster. She

got there. She got the movies and came back to the

v
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Opening Statement - Clark 302
trailer about 8:40. About 8:45 she arrived at Blockbuster
and. she was back around 9:00 according to her testimony.
At that time, she checked on Chloe. Chloe was turning
blue. The child was still alive. We believé this
tegtimony will show that she did -- took the baby in the
living room, attempted to do CPR. At that point Jeffrey
said let's go to the hospital and they went. With some
discussion about thch hospital, whether they should go to
tﬁe closest one or if thgy should go to the one that her
mom went to -- that hexr mom worked at. They ended up
going to Natchez Community where her mother worked. They
brought the baby. The baby was examined. I believe the
testimony will show it was about 9:40 that evening the
baby was broughﬁ into the emergency room. At
approximately 10:50, the baby was declared dead. Jeffrey
Havard said in his statement that yvou will hear from

the -- during the courge of the trial that he did give
the baby a bath. The baby was sick that day. Had been
sick, and he gave her a bath. Thought it would calm her
down and make her feel better and she could sleep better.
He was getting the baby out of the tub, and you will see
pictures of this during the course of the trial. It;s a
garden tub which is a rather deep tub in the trailer.
Inside that was another smaller baby tub that she was
actually bathed in. That's where he bathed her, in the
small tub. And then getting her out of the tub, he turned
around and the baby slips. It hits the toiletf Tragic.
No intent to hurt that baby, and what did he do? He did

the best he could. He panicked, but he did the best he
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Opening Statement - Clark 303
could. He tried to talk to the baby. He got the blood
out of her mouth from where she had hit the toilet, and
she became calm after a while, and he took her and put her
in the bed. And as hexr mother testified, and as her
mother will testify, that she came back from the store,
grocery store, and found the baby to be calm in the bhed.
Jeffrey did not intend to kill this child. This was an
accident. He had never given the baby a bath before. He
didn't know what to do and, of course, he did the wrong
thing. He didn't tell anyone about it, but simply because
he didn't tell anyone about it doesn’t mean that it wasn't
an accident, ladies and gentlemen. You will hear
testimony from the witnesses. The State puts on first,
and then you'll hear witnesses that we will put on. In
order for Jeffrey to get a fair trial, you have to listen
to the evidence very attentively as to exactly what
happened on that particular night. You'll hear exactlf
the time sequence, you'll hear exactly what the doctors
and other medical personnel testified to, and we certainly
know that you will do that very attentively. BAnd once you
have heard all the evidence and go back in there to
deliberate, we believe that you will find him not guilty.
Thank you.

BY THE COURT: BAll right. Who does the State

call as your first witness?
BY MR. HARPER: Your Honor, we would call
Sheriff Hilliam T. Fexrell, Junior.
BY THE COURT: All right. Sheriff Ferrell.

BY MR. HARPER: Your Honor, we're calling

b
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Direct Examination - Ferrell ’ 304

Sheriff Ferrell. Re's a little bit out of turm, but
we had anticipated using him -- reguesting that he be
aIIOng to remain in the courtroom as our case agent,
and we understood the problems that might rise under
the rule with him being in here prioxr to testifying.
So we're going to go ahead and call him first, please
the Court.
BY MR. SERMOS: Your Honor, may Mr. Harper and I
approach one moment about that?
BY THE COURT: Yes, sir.
{A bench conference was had about Sheriff Ferrell's
testimony, out of the hearing of the juxry.)
BY THE COURT: If you'll swear the witness.
SHERIFF WILLIAM T. FERRELL, JUNIOR,
having been duly and legally.5worn, angswered
guestions on his oath as follows, to-wit:
BY TﬁE-COURT: If you'll have a seat, please.
BY MR. HARPER: May I proceed, Your Honor?
BY THE COURT: Yes, sir.
DIRECT EXAMINATION
BY MR. HARPER:
0. Would you state your name for the record,
please, sir. .
AL Tommy Ferrell, Sheriff, Adams County,
Mississippi.
Q. And, Sheriff Ferxell, how long have you served
as the gsheriff here in Adams County?
A. I was first elected sheriff in the November of

1987. I've been employved as a deputy sheriff since 1969.
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Direct Examination - Ferrell 305

Q. Okay. And obviously you were serﬁing as the

sheriff back on February the 21lst of this year, 2002; is

that correct, sir?

h. Yes, sir. I was.

Q. All right, sir. Did you have occasion to
receive a report concerning an injured child on that
particular day?

A. Yes, sir. I did. At approximately 9:30 p.m. --
I'm serry. At 10:30 p.m. on the evening mentioned,
Pebruary the 2ist of 2002, I received a call at my home
from Major John Manley, a deputy sheriff with the Adams
County Sheriff's Department to the effect that the
sheriff's office was investigating a death of an infant
that had occurred, and the child had been brought into the
local Natchez Communify Hospital, DOA, dead on arrival,
and that officers were at the hospital and that there was
some suspicious involvement involving the child and
reguested that I respond.

Ql Ckay, sir. .And what, in fact, did you do upon
receiving that repoxt?

A, After that initial report at 10:30 p.m. I
responded to the Natchez Regicnal Hospital emergency room
where the officers were located and I met with deputy --
Major John Manley.

Q. Who, if anyone, if you can recall, from your
office was there at the time you arrived?

A, Upon my afrival, I met with Deputy John Manley,
the major in charge of criminal investigations with the

sheriff's office. There were two doctors present. Dr.
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Direct Examination - Ferrell 306

Laurie Patterson and Dr. Cadle, along with nurses of the

emergency room, a Patricia Murray and Sheila Smith along

with-the grandpérents of the deceased child, a Johmny and
Lillian Watson of Ferriday, Louisiana.

Q. All right. Were any of your othexr officers
there, or do you recall whether any other officers were
there at that time?

A. At the immediate moment I arrived, Deputy Buddy
Frank and Deputy Ray Brown had been ordered away from the
hospital. They had removed -- I found out at that time
the -- Rebecca Britt, the mother of the deceased child,
and Jeffrey Havard, the boyfriend, to the sheriff's
office. 8o they were in route to the sheriff's office
upon my arrival.

Q. What, if anything, did you do wheﬁ you got to
the hbspital?

A. After being briefed by the Major John Manley, I
then requested to speak to the attending physicians on
duty at the emergency room. Those that I mentioned, Dr.
Patterson and Dr. Cadle. As I did that, I requested to

view the body of the deceased child. I was brought in the

examination room along with Deputy Manley and myself, and _

I was then shown the body of a six-month-old white female
baby child that was identified to me as Chloe Madison
Britt. I then upon examining --
BY MR. SERMOS: Objection, Your Honor, to
whatever the sheriff found upon examination. We have
physicians or nurses that can testify as to what was

found --

e
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Direct Examination - Ferrell

BY MR. HARPER: Your Honor --

a lay person to what he observed as a lay person.
?Y MR. HARPER:

Q. If I may, Sheriff, I believe you testified you
#ave been in law enforcement since 19697

A. That's correct.

Q. And during the course of that time, how much of
that time have you gpent in felony investigations?

A. My entire career.

Q. And roughly how many murder investigations have
you been involved in during that period of time?

A. - Over -- well over a hundred.

Q. Okay, sir. And, of course, vyou are not a
%edical personnel, but based on your experience and
training as a law enforcement officer, what observations
did you perscnally make as to the body at the time that
you saw the child there at the hospital?

A. Dr. Patterson was the explaining phyéician upon
ty request of showing me the body. Upon viewing the body
?t the time and the descriptions, 1 observed bruises on
ghe forehead and the facial area of the small infant
Jhild. I detected that the -- I was shown trauma. I saw
ffrauma to the anal area and --

Q. When you saw trauma, Sheriff, just as best you
dan in laymen's texrms, what did you chserve?

:A. In laymen's terms, trauma that I described is
qescribed as tears, rips, torn, obvious invasion of the

dnal area.

BY THE COURT: I'll allow him to just testify as

[T
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- Pirect Examination - Ferrell 308

Q. You could wvisually see that yourself?

A, Yes, sir.

Q. Okay, sir.

A. I also saw secretions that were still visible

F YOt Ehe damaged area as the area was pointed to me by the
goctor. 1 then obsexrved -- 1 mentioned earlier bruises on .
the forehead and the facial area. The child that I
pbserved was lying on her back on the examination table.
he was nude except for a disposable diaper that partially
tovering a portion of the body. I asked for the diaper to
be removed so that I could see the child and the body.
After examining, obviously the trauma to the anal area and
ro the forehead of the child, I then cbserved the mouth
?rea of the child. The child's left side of the mouth
seemed to have trauma or a tear on the left side of the
pouth. There was secretion coming from the nasal area of
the child. Obvicusly the secretion coming from the nose

had been wiped away from the face. I was informed by the

octor that CPR had been administered upon the arrival of
he child, continuously from the first observation which

- but regardless of that, I could still see the
ecretions coming from the nose. If the mouth was open
For me, I could see inside the mouth and observed what I
fetermined in laymen's terms to be trauma or some
Indication that thexe had be someﬁhing in the child's
pouth.

Q. Okay, sir. After you had an opportunity to
¢bserve the child's body, what did you do at that point in

time?
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A, After the examination, I then ordered
photographs taken of the body by Deputy John Manley and
another deputy, Deputy Buddy Frank who was redispatched to
-he hospital to bring an additional camera, and after

the -- I ordered the photos taken of the body, I then
ingstructed Deputy Manley to immediately contact the
coroner, James Lee of Adams County, Mississippi. Summonéd
him to the scene. He had been summoned while I was in
route. I instructed Coroner Lee to seize the body and
have the body transported immediately for autopsy due to
the nature of the suspicious investigation. I requested
that the body be sent to the state crime lab or be -- I am
sorry. To be examined by the State Medical Examiner in
Jackson, Mississippi, because of the sericusness of the
charge. We then -- I then ordered the emergency room
personnel and doctors to allow me to seize all of the
materials, physical materials, the sheets, the diaper,
every piece of material that the child had been in contact
with at the hespital for seizure for criminal evidence to
be transported to the state crime lab.

Q. Okay, sir. And after having done those things,
what, if anything, did you do, if anything, at the
hospital at that point?

A. After the seizure of the physical evidence and
the,bbdy and I determined that the body was secured by
James Lee, the coroner, and was actually plaéed in the van
to be transported, I then left the hospital and went to my
office at the Adams County Sheriff's office.

Q. And what, if anything, did you do when you got

Direct Examination - Ferrell: 309

O
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irect Examination - Ferrell
ro the sheriff's office?
A, When 1 arrived at the sheriff's office, I

instructed the officers that had transported Jeffrey to

place a charge of -- potential charge of capital murder,
Hold him for capital murder investigation at that

particular point. I then instructed the office while I

as en route to put me in contact with the District’
ttorney, Ronnie Harper, yourself, so that I could share

the inforwation with him that we were determining the

3investigation to determine if there was enough evidence

for a charge on Jeffrey Havard. That, in fact, was done

ffhat had been presented to me and the invesfigation that
was ensuing to hold Jeffrey Havard for investigaﬁion of
gapital murder.

Q. Okay, sir. And was this prior to arriving at

‘the sheriff's office or in transit, or was it after you

Had arrived there?

ﬂet together.

Q. Okay, sir.

‘A.. As the district attorney you had been summoned

[}

rom your home and met me at the hospital where we had
conferred on the information that I had at the time.

Q. Okay, sir. What, if anytﬁing, else did you do

A. Once we had determined that we would hold for

the investigation, I then instructed the officers to have

A. When I arrived there, 1 was met by ~- you and I

310

che sheriff's office and placed him in the holding cell to

gnd I conferred with the district attorney on the evidence

once you and I had talked. What did you do at that point?

o
. v
oL
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Pirect Examination - Fexrrell

Rebecca Britt, the mother of deceased, brought to my
hffice for interrogation. And I, at that time,
interrogated Rebecca Britt, the mother of the deceaseqd
rhild, to determine the facts leading up to the death and
"he potential reason of the death for the infant.

Q. Okay, sir. You talked with Ms. Britt yourself?
A. Yes, sir.

Q. Do you know whether or not statements wexe

subsequently taken from her as to what her --

A. Yes, sir.
Q. Ckay.
A. Statements were subsequently taken of what she

caid and the details leading up to the investigation.
Q. Okay. What about Mr. Havard? What, if
bnything, was done with him? Did you have occasion to

falk to him yourself?

him held temporarily in the holding cell which is a cell
Hownstairs in the lower portion of the jail, not in
heneral population and not in the general jail, until we
rould complete our initial investigation.

Q. Do you know whether or not any interviews were
made with him on that particular evening?

A. On that particular evening, there was a general
rerbal gtatement given by him to Deputy John Manley.

Q. Okay, sir. And to your knowledge, were any
bubsequent statements made to him?

A, Yes.

Q. And do you recall when they would have been and

311

A. Not that night. ¥No, sir. I did not. I ordered
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Direct Examination ~ Ferrell 312
what foxrm, if anything, they tock and who they were to?

A. Yes. During the course of the investigation
Freport, and by that, I mean, I was following the
investigation. I was in charge of the investigation.
[ssued instructicn to the officers of what to do. This
particular incident was reported on -- I think we
ventioned the 21st which was Thursday night. Subseqguently
br: Saturday night, the following Saturday night, I was
bontacted by Major Manley about eight p.m. that evening at
ny home that indicated to me that Mr. Havard had voiced
through a jailer or had indicated through a jailer that he
wanted to speak with Deputy Manley. Deputy Manley asked
pe for instructions at that point, should he talk to him.
[t was determined that because the contact had been made
From Mr. Havard to Deputy Manley and not from Mr. Manley
ﬁo Havard, that he was within legal recourse to interview
Mr. Havard. He did at that time. I instructed him to
gbtain a written statewment, and I then instructed him to
bbtain a videotaped statement of which he subseguently
reported to me at approximately 92:30 that Saturday night
the statement has been sécured and a video statement taken
%nd what was in that statement.

Q. Okay, sir. 2And without going in detail about
hat the stateﬁents were, 1'11 just ask you this, Sheriff.
Ias the'étatement he gave on that Saturday consistent oxr
inconsistent with the statement he had given on the night
$f February 21st of 20027
A, The statement on Saturday evening was totally

inconsistent with the initial statement on the Thursday
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evening. As a result of the statement, I ordered Deputy
Manley to formally charge Jeffrey Havard with the charge
hf capital murder at which time it was domne.

Q. Okay, sir. If you would, just tell us what, if
enything, else you can as to the investigation subsequent
o that., What, if any, other actions were taken?

A. Once the investigation started its own coﬁrse,
Fhere were many people that were found to be involved
Fhat was determined that the investigation would have:to
interview. It was determined by me from the mother of the
thild that the child had been picked up from a nursery
school prior to -- earlier in the evening of the incident
bf the 21st of February. She identified the school to me
ns the day care, United Methodist day care. I ordered
bfficers at that time to obtain statements from the
bmployees of the United Methodist day care who may have
rome into contact witﬁ the c¢hild. T later learned that
the child had been suspicicusly invelved in the incident
in a house trailer located at number 33 Montgomery Road in
Natchez in Adamg _C'ounty which is a subdivision east of
fown., While I was interviewing Rebecca Britt, I obtained
h permission to geaxrch from both she and the defendant,
Mr. Havard, for officers to search that trailer that
Fvening. During the course of which they did and obtained
evidence there that I think may be further coming in this
hage. I ordered the written statements to be obtained
From Dr. Laurie Patterson and Dr. Cadle, the attending

physicians on duty as well as the two nurses that I

nentioned, Patyricia Murray and Shelley Smith. We also

PDirect Examination - Ferrell . 313
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Direct Examination - Ferrell ' 314
brdered the statement taken from a Dr. Dar who was the
bediatrician that had been assisting or treating the child
since her birth, and during the course of the
investigation it was determined that the wother had been
in and out of the trailer and in one instance had gone to
rent some movies at the local Blockbuster. Statements
bere obtained from the employees of Blockbuster video to
letermine her activities during the time.

0. Were you able to talk with those people at the
?1ockbuster?

A, Yes. And the statements were obtained, and we
%alked with Nancy Barfoot, who is the manager of the
Blockbuster, and Scott Bandy, I believe ig his name, who
s actually the person who rented the moﬁie that night at
the Blockbuster to Rebecca, and we were able to trace that
%y a sales slip that was obtained during the search of the
trailer with a permission to search, and that's what led
us to them.

0. Did you, in fact, cobtain anything from
%lockbuster as far as any kind of video surveillancé that
they may have had that would have indicated that this
young lady was in the store that night?

A. All the indications with the receipt and other
items tended to prove she was there that night.

Q. And that was consistent with what she had told
You?

A. Yes, sgir.

Q. All right, sir. Anything else?

A I think those are the general witnesses other

PR ITEY PR
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pirect Examination -~ Ferrell _ - 315
than the exchange between me and the officers in the
direction of the inwvestigation.

Q. Okay, sir. You had indicated that you had
obtained some physical evidence from the trailer and
hospital. Was that submitted to the Mississippi Crimé
laboratory for analysis? -

A Yes, sir. At approximately 11:45 the next day,
I was in contact with the director of the state crime lab
o ask for a specific handling and a rush placed on these
tests when all the evidence wag gained. I was also back
in touch with the distrxict attorney's office the next day
Lo obtain a court oxder for samples from the suspect
Hlavard at that time. All of the evidence was gathered and
transported to the crime lab by a deputy on the following

Monday to begin an analysis in this case.

Q. QOkay, sir. And samples were taken from the
defendant?
A Yes, sir. By court order, and those were

jpubmitted to the crime lab along with all the physical

pvidence taken from the locations that vou mentioned.

BY MR. HARPER: The‘Court will indulge me just

one moment, Your Honor.

{(Mr. Harper and Mr. Rosenblatt confer.)
BY MR. HARPER:
0. Sheriff, just a couple of more questions. The
location at 33 Montgomery Road and the incidents or the
things that took place on the night of February 21st,
2002, for the record, what county and state would those

locationg be in?
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ross-Examination - Ferrell ' 316
A. They're located in Adams County, Mississippi.
Q. And the person that you have testified tonight

concerning this particulaxr case is Jeffrey Keith Havaxd.

A That's correct.

Q. You obviously did have some contact with hiwm on

~hat night and subsequently?

A, Yes, sir.

0. Would you be able to identify him for us today

Lf he's in the courtroom? |

A Yes, sir.

Q. Would you do that for me, please.

A. He is the gentleman sitting on the far right

fable located next to Mr. Robert Clark, the attorney.

BY MR. HARPER: Your Honor, we'd ask that the
record reflect.that the witness has identified the
defendant, Jeffrey Keith Havard.

BY THE CQURT: Let the recérd so reflect.

BY MR. HARPER: Thank you, Your Honor. We
tender the witness at this time.

BY THE COURT: Cross-examination.

BY MR. SERMOS: Thank you, Your Honor.

CROSS-EXAMINATION
BY MR. SERMOS:
Q. Sheriff, I noticed while you were testifying,
you were refreshing yourself with some notes you have; is
that right?
A. Yes, sir.
BY MR. SERMOS: Your Honor, may I approach and

look at the notes pursuant to Rule 612 and see what
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notes it was he was refreshing hiwmself with.

BY THE COURT: You will be allowed to do that.

BY MR. SERMOS: Thank you, Your Honoz.
(Mr. Sermos approaches witness.)}
A, This is my case report that you have in the
file, and these are just written notes.
BY MR. SERMOS: Thank you, Your Honor.
BY MR. SERMOS:
Q. Sheriff, you stated earlier that &ou had gotten
2 consent to search from the person charged here, Jeffrey
Havard. Isn't that correct?
A Yes, sir.
0. And he voluntarily gave that to you, didn't he?
A. Yes, sir.
Q. From all the information you found when you got
o the hospital, Mr. Havard voluntarily went to the
hospital, didn't he?
A. To my knowledge. Yes, sir.
Q. And, in fact, he rode up there with the child,
Chloe Madison Britt, and Rebecca Britt; is that right?

A. Yes, sir. I don't believe I testified to that,

but that's how they got there.

Q. —Correct. Thank you, sir. You've testified now,
though. Thank you, sir. Anyway, also on your report, you
talked about many things you were doing as the shexriff to
Foordinate the investigation. Did you ever order that the
location where Jefirey Havard lived and Rebecca Britt

lived, did you ever order that place sealed off as a crime

cene?




LASER BOND FORM A @ PENDAD 1 1+500-811-0R0F = wirw Denpad.com

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

25

26

27

28

29

Cross-Examination - Ferrell 318

A. Yes, sir. I did.

Q. How long was it sealed off?

A. I can't answer the question. I don't know the
length.

Q. Maybe two or three days?

aA. Possibly that length of time. ‘I can assure you

ﬁt was at least through that Monday when the evidence was.
Fransported to the state crime lab from that Thursday.

Q. And you had mentioned in your review that you
had ordered the deputies to do many things, of course, but
brnie of the things that you ordered them was to seize all
“he covers and sheets and anything back at the mobile home
pbr the residence that had either blood or DNA or something
chat you thought might be relevant; is that correct?

A, That is correct.

Q. Okay. And as you know, one of the initial
Fharges other than capital murder when you said there was
& suspected act, was suspected sexual battery; is that
right? Or some form of assault?

A. Yes, sir.

0. Okay. Now, we know that the deputies brought in
theets and pillow cases ox wrappings, towels, and locked
4t laundry. Do you recall if any oflyour deputies ever
seized any objects that could -- somebody could assault a
person with? For example, a sexual battery, one of the
gefinitions undexr the law is assault can be with a finger
Tnd penis or an object. Do you know if any of the
deputies seized any objects that they wanted to loock at to

gee if those objects had been used?
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A. I am not aware of any objects. I reviewed
bfiefly the items seized, and the deputies would be better
suited to testify as to what they actually did see, but, .
no, sir. I'm not familiar with any.

Q. Okay. Do you recall if any of your deputies
told you that they had conducted, shall we say, I'11 use
the texrm "a search." At least a good sweeping view or
search of the outside of the mobile home. For example,

underneath the mobile home. Did vou ever hear about that?

A. No, sir.
Q. Or on the grounds or the premises around there?
A. The general grounds and premises, yes, sir,

hecause of the officers there, but, again, the officexrs
ran testify to you exactly where they went,
Q. All right. And also when Mr. Havard wanted to
speak to Major Manley, it was Mr. Havard that initiated
that conversation: isn’t that right?
A. That's correct.
BY MR. SERMOS: One moment, please, Your Honor.
BY THE COURT: Yes, sir.
(Mr. Sermos and Mr. Clark confer.)
BY MR. SERMOS: I have no‘further questions,
Your Honor.
BY THE COURT: Any redirect?
BY MR. HARPER: None, Your Honor.
BY THE CQURT: Sheriff, you wmay step down. You
will be allowed to remain in the courtroom as the
case agent. I realize you may be coming and going

some, but you will be allowed to remain in the

Cross-Examination - Ferrell 318
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courtroom.

BY SHERIFF FERRELL: Thank you.

BY THE COURT: Ladies and gentlemen, we're going
to take about a ten- to fifteen-minute recess at this
point before we go further up to the lunch hour. So
court will be in recess. Keep in mind what I said
previously. You're going to get tired of hearing me
say this. No contact with anybody involved in the
case, We have a numbexr of individuals here,
speétators. Many of them are families or connection
with one side or the other of this case. You're not
to have any contact with anybody. That's why yo%
have a juror button.and everybody else is admonished
not to try to contact and even speak oxr Say hello to
the jurors. 1It's a very strong rule of court
because, again, it can be totally misinterpreted. So
court will be in recess. This will be about a ten-
to fifﬁeen—minute recess.

(After a brief recess, the foilowing was made of record,
to-wit:)

BY THE COURT: Who does the State call as your
next witness?

BY MR. HARPER: I am sSoYry, Your Honor.

BY THE CQURT: Who does the State call as your
next witness?

BY MR. HARPER: We would call Ms. Amanda
Goodwin.

BY THE COURT: Amanda Goodwin.

AMANDA GOCDWIN,

L ai b A
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having been duly and legally sworn, answered
gquestions on her cath as follows, to-wit:
BY MR. HARPER: May I proceed, Your Honor?
BY THE COURT: Yes, sir.
DBIRECT EXAMINATION

BY MR. HARPER:
Would you state your name, please, ma'am.

A, Amanda Goodwin.

0. And, Ms. Goodwin, where do you live?

A, I live at 22 Hibiscus Lane.

Q. That's here in Natchez?

A. About seven miles north of town.

Q. and at thig time, Ms. Goodwin, where are you
- employed?

A. I am a teacher at Cathedral Elementary School.

Q. And are you -- would you -- what type of

Feacher?
A. I'm a special education teacher.
Q. What training have you had as far as your

pducational background?

A I have four years of college, bachelor's
Hegree.
Q. And that's in special education?

A Special education. Yes.

0. And how long have you worked at Cathedral?
A This is my first year. 1I've only been there
bince August.

Q. And prior to that, where do you work?

AL Teaching ox -~

o e r———
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Q. No. Your previous employment.

A. My previous employment was with Grace UMC child

development center. I was their child care director.

Q. You were their child care director?

A. Yes.

Q. How long did you serve in that capacity?
A. About a year.

Q. If I am correct, you actually were the one that

started that child care --

A. Right.

Q. -- development center there?

A, Yes.

Q. Correct me if I am wrong, Ms. Goodwin, you had

Fertain gqualifications that you had to meet to serve in
Lhat capacity; is that right?

A, Yes.

Q. Would you tell us a little bit about that,
please, ma'am.

A, In ordexr to serve as a child care director, you

tmust have either a four-year degree, which I have, in

blementary education, special education, child
Hevelopment, something along those lines. There are other
vays to qualify.

Q. That's the way that you qualified?

A. That's the way that I quaiified. Yes.

Q. Do you have to be certified before you can serve
in that position?

A. Certified?

Q. Does the State have to approve you or give you




LASER BONO FCRMA @) PUNGAD v 1-200-831.57 B9 v warme paagach.com

+ i
C\,
—

10
11
12
13
14
15
16
17
18
13
20
21
22
23
24
25
26
27
28

29

Direct Examination - Goodwin

approval to sexve in that capacity before --

A. Well, I had to go through background checks,
fingerprints, but my degree qualified me for that.

Q. Okay. And how long -- I may have asked you
this. How long did you serve as director of child care
developmént?

A About a year.

Q. Okay. And 1'll ask you that in that capacity
did you have occasion to become acquainted by an infant
child by the name of Chlce Madison Britt?

A, Yes.

Q. Would vou tell us about that, please, ma'am.

A. Maddie was enrolled in our child care center on

old.
Q. You refer to her as Maddie. Is that what y'all
called her?

b, That's what we called her.

Q. And that is one and the same as Chloe Madison
Britt?
A, Yes, it is.

0. And you say she was enrolled. Tell us how that
-- how do y'all ;- do y'all have somebody that's enrolled
for five days a week or less than five days, or how is
that --

A. She was enrolled full time. She attended five
days a week.

Q. What hours did the children usually stay there

when --

323

October the 1st of 200i. She was approximately four weeks
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A. We opened at seven a.m. and closed at six p.m.

Q. What was her -- was she there pretty much all
the time?

A. Yes. Bhe'd usually come in around nine or ten

o'clock, and she was usually there until 5:30, 6:00.

Q. That was -- she was consistently there during
that period of time from October 17?

A. Yes. Maddie was hardly ever absent.

Q. I'1ll ask you, Ms. CGoodwin, was she, in fact,
there on February the 2ist? I think that was a Thursday
of this year?

A, Yes, She was. She was signed in at 10:30 a.m.

by her mothexr and signed out at 5:30 p.m. also by her

mother.
Q. By he£ mother?
A Yes.
Q. Did you have occasion to see her on that

particular day?
a, I did. I was not working in the infant room
that day, but I was in and out of the room, and I did see
her. One occasion that sticks in my mind, I walked into
the room to talk to one of the care givers, and I heard a
cough, and I turned to my left, and Maddie was sitting in
Lhe swing. She was wearing -- (pause)
{Witness begins crying.) ‘

Q. Take your time.

A. She was wearing purple, and I commented to the
rare giver about her cough.

BY MR. HARPER: May I approach, Your Honor?

[T
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BY THE COURT: "Yes, sir.
BY MR. HARPER:
Q. Take your time.
{Mx. Harper hands the witness tissue.)

Q. So you recall that particular incident oﬁ that
day?

A. Right. She --

Q. Go.ahead. I am sorry.

A, She -- like I said, she had a cough, but she
didn't appear to be in any pain ox injured in any way.
She was --

Q. Had you had a chance to observe her? Do you

change diapers on some of the kids down there as the

{director?

A. Oh, vyes.

Q. Had vou done that with her on occasion?
A. Yes. Several times.
Q. Did you ever notice anything, any injuries or

anything wrong with her?
BY MR. SERMOS: Objection, Your Honor. He's
leading the witness.
BY THE COURT: Let's don't lead the witness, Mr.
Harper.
BY MR. HARPER: I apologize, Your Honor.
BY THE COURT: Let's go ahead and proceed.
BY MR. HARPER:
Q. What, if anything, did you ever observe about
her appearance prior to February 21 of 20022

A. Maddie was a very clean, well nourished child,

[ P
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She never had any bruises or marks on her of any:kind.‘ My
staff was reguired to do a health check on the children
every worning, and they were to document any bruises, any
marks, and report immediately to me anything suspicious at
all.

Q. Did you ever have any reports of --

A. Nothing.

Q. -- involving hex?
A. Never.
Q. Now, when you say they wexre required to, is that

by law or is that just a regquirement that y'all had? what
was --

A. They were required to document it. I required
them to report it to me.

Q. And no reports had ever been made prior to
that -- was a report wade on that date, February 2ilst,

about any --

A. No.
Q. -- injuries to hexr?
A. No. Newver on Maddie.

Q. And you indicated that you do recall observing
her that one time and possibly other times. Did you

obgexrve anything about her physical appearance that day

{that would indicate to you what, if anything, had been

done to her prior to that?

A. Nothing.

Q. Okay. . And I will ask fou- Did you change her
diapers to your recollection on February the 21st?

A. I did not on February the 21st.
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Q. Did members of your staff do that during the

course of that day?

A. Oh, ves. I'm sure they changed several times
that day.

Q. I believe she was about six months old; is that
right?

A. Yes.

Q. It would be pretty common practice with a sgix
month old --

BY MR. SERMOS: Objection, Your Honox. Leading
the witness. |
BY MR.IHARPER: I apologize, Your Honor. I'm
just trying --
BY THE COURT: That will be sustained. Rephrase
your question, Mr. Harper.
BY MR. HARPER:

Q. Would it have been a requirement that your staff
would change her diapers several times during the coﬁrse
of a day when she was there?

‘ A. Yes. And they were to document each time that
she was‘changed, and they were to tell on the
documentation for the parent if she was wet or had a bowel
movement.

Q. Okay.

A. We had --

Q. I'm sorry.

A, We had forms. Just Xerox forms, and the care
givers would circle the time and write out beside it a "W"

for wet or "B" for bowel movement. So she was changed
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many times that day.

Q. = Did they, in fact, do that on February 21st of
20027

Al Yes.

0. What, if anything, on that report on that date
was remarkable, if anything? .

A. Nothing that I know of. That report was then
given to her mother when she was picked up.

Q. Okay. But nobody made any reports to you?

A. No, they did mot.

Q. And I believe you said she was picked up that
day at approximately what time?

A Five-thirty by her mother.

Q. Okay.

BY MR. HARPER: The Court will indulge me just
one moment, Your Honor.
BY THE COURT: Yes.
(Mr. Harper and Mr. Rosenblatt confer.)
BY MR. HARPER: Please the Court, Your Honor.

May I approach the witness?

BY THE COURT: Certainly.
BY MR. HARPER:

Q. Ms. Goodwin, I am going to hand you an exhibit
that's been marked as State's Exhibit 2, and ask if you'll
look at that and tell me whether or not you can identify
who's in the picture?

A. That's Maddie.

BY MR. HARPER: That's all I have, Youxr Honox.

BY THE COURT: All right. Any

[
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cross-examination?
CROSS~-EXAMINATION
BY MR. SERMOS:.

Q. Do you recall talking to Deputy Darion Smith?

A. I do.

Q. And that would have been back on the 22nd of
February of this year?

A. Correct.

Q. Okay. And do you remember telling him that you
had -- that no bruises or signs of abuse were ever
cbserved on Maddie?

A. Yes. That's correct.

0. Chloe as we call her. Okay. And you also toid

him that Rebecca Britt -- that's the mother, right?
A. Corxrect.
Q. That Rebecca Britt's mother, Lillian Watson,

paid the billgs at the day care; is that correct?

A. That is correct.

Q. And are you a licensed social worker?

A. No.

Q. But you were at a state licensed day care

|center, correct?

A. Correct.

Q. That means you all are mandated reporters for
any allegations of child abuse or any signs of chilq
abuse; is that correct?

A. That is correct.

Q. So you were or your staff would have a duty to

report regardless of your own internal rules; isn't that

[ TP
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right?

A Definitely. Yes.

Q. And that would be according to the Mississippi
Code, right?

A. Right.

Q. From what you observed of Maddie, she was always
clean, wasn't she?

A Yes.

Well nourished?

A. Yes.
Q. You had never seen any signs of abuse on her?
A. No.

BY MR. SERMOS: No further questions, Your
Honor.

BY THE COURT: Any redirect?

BY MR. HARPER: We have no further questions of
this witness, Your Honor. We'd ask that she be
excused at this time, I think, from our subpoena. I
don't know whether the defense may have her under
subpoena, too.

BY THE COURT: Is there any reason to keep this
witness under subpoena?

BY MR. SERMOS: No, Your Honor. We would excuse
her also.

BY THE COURT: You may step down, and you will
be excused and released from your subpcena.

BY THE WITNESS: Thank you.

(Witness steps down.)

BY THE COURT: Who does the State call as your

brs W4 e
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next witness?
BY MR. HARPER: Ms. Katie Thompson, Your Honor,
BY THE COURT: Katie Thompson.
KATIE THOMPSON,
having been duly and legally sworn, answered
questions on her oath as follows, to-wit:

BY THE COURT: You may have a seat.

BY MR. HARPER: May I proceed, Your Honor?

BY THE COURT: Yes, sir.

DIRECT EXAMINATION

BY MR. HARPER:
Would you state your name, please, ma " am.
Katie Thompson.
And, Ms. Thompson, where do you live?
108 Otis Redding Drive.

That's here in Natchez?

Natchez. Yesg, sir.

Are you employed?

Yes, I am.

Where do you work; Ms. Thompson?

Grace United Methodisf Church.

O B oo PO PO PO ¥ DO

In what capacity do you work there? What's your
job?
Caregiver.

At the day care?

L

Yes, sir.
Q. And how long have you worked there, Ms.
Thompson?

A. About seventeen momnths.
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0. You were obviously working there back in
February of this year, 2002; were you not?
A, Yes.
Q. Have you had pretty much the same position? I -
know you're a care giver. Do you have a pﬁrticular
assignment there?

A. Well, mostly with the infantg.

Q. With the infants?
A Working with the infants.
Q. Is that what you've been doing pretty much since

you started?

A. Yes, sir.

Q. and back in February and prior to that, 4did you
have occasion to be involved in the caregiving for the
¢hild, Chloe Madison Britt?

A. Yes.

Q. And I believe y'all called her Maddie --

A Maddie. Yes. |

Q. -- is that right? Okay. How long had she been
coming there to your reéollection prior to February?

A, I think she started when she was four months.

Q. Okay. BAnd I'll ask you, Qhat, if any,
involvement you had with her on a daily basis as she was
coming there?

A. Yes. Every day.

Q. You éaw her every day?

A Every day, yes.

Q. What, if any, duties did you have as far as

your care giving for Maddie and the other children in hex

PRSI RE F
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group?

A. Well, we would feed them and change their
diapers and, you know, take care of them.

Q. How old was Maddie in February? If you know.

A I think about five and a half months. I think.
Something like that.

Q. And ¥'1]l ask you this. How often at all do you
change the diaper of a five and a half-month-old childz?

A Well, we change them five to seven times a day,
you know.

Q. Every day.

A, Yes. Every day.

Q. On February the 21st, do you recall whether or
not you changed Maddie's diaper on that particular day?

A. Yes, 1 did.

Q. Do you remember how many times you changed her
diaper on that day?

A. Well, I am sure it was over five becausgse we do
over five every day.

Q. Do you recall the last time you changed her
diapér on that particular day?

A. It was around five, a little after.

Q. Right before she went home?

A Yes.

Q. and I will ask you, Ms. Thompscon, at any time
during the day that you changed her diaper and esgpecially
on that last time, did you ever observe anything about her
physical condition that you'd consider to be unusuél?

A. No.

e e b ——— ek
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Q. Nothiﬁg wrong with hex?

A. Well, she had a diaper rash, you know, but
that's about all, you know.

Q. 1’11 ask you, in changing her diaper, I assume
you had a chance to look at her bottom, her anus?

A. Yes.

Q. Okay. Did you observe anything unusual about
her anus on that day, Februaxry the 21st of 2002, prior to
her leaving?

A. Nq, 1 didn*t.

Q. And the last time that you changed her diaper a
little after five, did you cbserve anything unusual about
her anus?

A. No, nothing but the diaper rash. That's it.

BY MR. HARPER: May I approach, Your Honor.
BY THE COURT: Yes, sir.
BY MR. HARPER:

Q. Ms. Thompson, I awm going to show you a
photograph and ask if you can identify who this child is
in this photograph?

A, Yes. That's Maddie.

Q. Okay. Thank you, ma'am.

BY MR. HARPER: That's all I have, Your Honor.
BY THE COURT: Cross-examination.
CROSS-EXAMINATION
BY MR. CLARK: -

Q. Ms. Thompson, did you also observe other things

about Maddie on that particular day of February 21st

concerning the nese running?

et e bk it




LASEABOND FORMA () PENDAD 1 1:200-831-8089 » werw.pengad.com

10

11

12

13

14

15

18

17

18

19

20

21

22

23
24
25

26

27

28

29

Crosg-Examination - Thompson

335
A. Well, yes. She had a deep cough and rather --
0. Her nose was running also?
A. Well, yes. A little.
Q. Okay -
A. Just a little.
Q. Was she a sickly child? Was she sick often?
A, No .
Q. Did her mother bring her medicine there when she
was sick?

A. We cannot give her medicine but -~-

You can't give her medicine.

No.

Even under a doctor's instruction?

No.

Okay.

That's the health department's rule.
She did have a diaper rash?
Yes.

Which means, hexr bottom area was red or --

> O p O PO PO oD

Red. Yes.
BY MR. CLARK: Thank you. That's all we have, .
Your Honor.

BY THE COURT: Any redirect:?

BY MR. HARPER: None, Your Honor.

BY THE COURT: All right. You may step down.
Would this witness be released from her subpoena?

BY MR. HARPER: Yes, Your Honor. We'd ask that
she'd be released. Again, I think the defense has

her under subpoena, I doh‘t know.

[ N Y
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BY MR. SERMOS: HWe release her also, Your Honor.

BY fHE COURT: 7You'll be released from your
subpoena. You may do.

(witness steps down.}

BY THE COURT: Who does the State call as your
next witness?

BY MR. ROSENBLATT: Rebecca Britt.

BY THE COURT: Rebecca Britt.

REBECCA BRITT,
having been duly and legally sworn, answered
~questions on her cath as follows, to-wit:

BY MR. ROSENBLATT: May I proceed, Your Honor?

BY THE COURT: Yes, sir.

BY MR. CLARK: Could we approcach the bench?

BY THE COQURT: Sure,.

{After a bench conference about the placement of the easel
in relation to the witness, the following was made of
record, to-wit:)

BY THE COURT: Let the record show that in the
event that the State shows any of the photographs or
the evidence, that the counsel for the defendant and
the defendant will be allowed to move to an area of
the courtroom so that they may be able to see that
also.

BY MR. ROSENBLATT: Thank you, Your Honor.

BY THE COURT: You may proceed, Mr. Rosenblatt.

DIRECT EXAMINATION

BY MR. ROSENBLATT:

Q. You're Rebecca Britt?

s A e B
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A. Yes, sir.

Q. How old are you, Rebecca?

Al Twenty-three.

Q. Where is youxr home?

A. I live in Baton Rouge right now.

Q. Where did you grow up?

A, In Ferriday.

Q. Went to school in Ferriday?

A. At Huntington. Yes, sir. At Huntington.

0. What year did you graduate?

A 197,

Q. What did you do after you graduated, Rebecca?

A I went into the air force about six months
later.

Q. What was your intention on jeoining the air

force? What did you want to do?

A. Security forces, law enforcement.
Q. What happened to your air force career?
A. Three weeks in the bagic training, I had broken

my foot, and in tech school I found out about it and they
gent me home.

0. Your discharge was fully honorable in every way;
was it not?

A. Yes, sir.

Q. Rebecca, we're here talking about Chloe Madison
Britt. Who is Chloe Madison Britt?

A, She was my daughter.

0. And when was she born?

A. Rugust 29th, 2000.

s
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ytall --
Al

You know,

Direct Examination - Britt

And how old was she when she died?
She was six months.

Now, the three weeks before that date, February

21st, 2002, where were you living?

33 Montgomery Road.

And where is that?

In -- it's near Cloverdale.

Ms. Britt, I am going to hold up what's been
Exhibit Number 1. This is a city map of

Would you point out where Montgomery Road, where

Cloverdale is.

{Witness points.)

You're pointing to the green dot at the bottom

of the map?

Yes, sir.

Who were you living with?

Jeffrey Havard.

How long had you known Jeffrey Havard?
About two months.

Was Jeffrey the father of youxr child?
No, he wasn't.

Did you even know Jeffrey when Chlce was born?
No, sir.

How did you meet Jeffrey?

We met through a mutual friend.

Like at a party or date oxr what? How did

No. We just -- he just kind of hooked us up.

he knew we were both looking for a relationship.
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Q. How 1ong were you -- how long have you known
Jeffrey before you moved in with him?
A. About a wmonth and a halﬁ.

Q. And you moved in with him down on Montgomery?

A. Yes, sir.
Q. Rebecca, I am geing to show you what's been

marked as Exhibit Number 3 and ask if you can identify

that for me.

A, That's the trailer that we were living in,
Q. And whose trailer was that?

A. Jeff's grandfather's.

Q. Where did his grandfather live?

A, Kind of caddycornered acrogs the street.
Q. Right close by?

A. Yes, sir.

How long had anyone been in that mobile home
living there? Do you know?

A I am not sure. -

Q. Bad they fixed it up just for Jeffrey?

A, Yes, sir.

Q. What occasion -- I mean, how did you come to
live down there at that mobile home?

A. At the current time, I was living with a frieng
of mine, and it turned into a bad situation. So I got out
and moved in with Jeff.

Q. Had you ever lived with your mothex?

A. Yes, sir.

Q. What period of time prior teo all this had you

been with your mother?

[ e Ll
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A, I moved in with her from the four month of my

pregnancy until October aftex she was born.

Q. So you and your mother had a close relationship
during this delivery time?

A, Definitely. Yes, sir.

Q. And who is your mother?

Lillian Watson.

Where does she work?

She works at Natchez Community Hospital.

Doing what?

She's an RN in ICU.

In ICU?

A S S L

Yes, sir.

Q. Does your mother close -- was your mother close
Fo Chloe as you call her?

A. Ch, yeah. Yes, sir.

Q. Wha; were some evidences of that?

A. She loved her. She kept her for me sometimes,
%nd she was always getting her and my niece together. My
Trother’s daughter.

Q. Did your mother help with the day care at all?
Yes, sir.

In what way?

She paid for it.

That was your mother's doing?

. Yes, sir.

©p o P o P

And where was Chloe in day care?
A. She was in the nursery.

Q. At where?

e e Pt
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A. At Grace United Methedist,

Q. Hheﬁ you moved in with Jeffrey on Montgomery

Road, were either of y'all working?

A. He was working before we moved in, and he had

quit his'job about a week before.

0. Were you working?
A, No, sir.
Q. So neither one of y'all was woxking when you

moved in down there?

A. No, sir.

Q. Rebecca, I am going to ask you to step down
here, if I may, and look at thig chart with me if you
Fould.

. BY MR. ROSENBLATT: And, Your Honeor, would the
record reflect that I've flipped over Exhibit Number
1 to show a floor plan. And if you'd step to the
side so the jury can see,

BY MR. ROSENBLATT:

Q. Would you identify this floor plan for me,
Pplease.

A. This is the trailer.

Q. You have to speak up so they can hear you in
the back.

A This is the trailer that we were living in.

This is our bed, and right here was Maddie's crib. The
hHathroom and the living room, the kitchen, the washer and
dryer, and another bathroom and bedroom over there,

Q. What were y'all deing with this end of the

tirailer?
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Nothing. It was just empty, storage.

So the three of y'all lived basically at this

end of the trailer?

Yes, sir.

And when you say master bedroom, who stayed in

Me and Jeffrey.
And y'all shared the same bed?
Yes, sir.

And bedroom number two it showe on the chart,

Whose room is that?

That was Maddie's room.

What élse was in there with her?

Her crib and dresser and clothes and toys.
Who had furnished all those things?

My mother.

Jeffrey didn't furnish?

No.

What had you brought to the trailer with you

hen you moved in?

My things. My clothes, Maddie's crib, and

dresser and clothes and toys.

The bed linens, for exawmple, whose were they?
Those were my sheets.

Your bed linens?

Yes, sir.

aAnd the bathroom at the end of the mobile home

o+ the right, who used that bathroom?

Me and Jeffrey and Maddie.

342
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Q. I'm sorry. Would you repeat what you said.

BY THE COURT: Be sure to speak up so the court
reporter can take this down.
A. Me and Maddie would take.baths, and Jeff would
use ‘the bath also. i |
Q. I'll let you return to the witness stand now.

(Witness returns to the witness stand.)

Q. What was the relationship between Jeffrey and
your baby?
Al It was -- it was, I guess, your typical

felationship. He didn’'t spend much time with her. I
nean, other than her being at the house after day care, he
didn't really go out of his way to do things with hexr or
fhings like that but --
Q. To youxr knowledge, did he ever bath the baby?
A. He never did except for the night in question.
*e said he had given her a bath.
Q. He never bathed her before that, did he?
A. No, sir.
Q. Did he ever change the baby?
A; Neo, sir.
Q. Did he ever have any extensive interaction,
playing with her, that sort of thing, for that length of
tiime?
A. No, sir.

BY MR. ROSENBLATT: Now, the record would
reflect I'm flipping my Exhibit 1 back over to show
the map of Natchez.

BY MR. ROSENBLATT:

Direct Examination - Britt 343
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Q. Ms. Rebecca, if you'd come down here and let me

of the date of the 21st. You have to speak up so Mrs.

the 21st, what time, if you reéecall, did you pick Chloe up
from day care?

A, I picked her up at 5:30.

Was that typical for you?

Yes, sir.

And what did you do after that?

7ft—“.'C):'fﬂ’lO

I went back home.

0. And home, would you point it out.

(Witness points.)

Q. Is the green dot down in Cloverdale.

A, Yes, sir.

Q. And what happened at home?

A. We just stayed there for a while and played.with

her like I usually do after day care. I fed her about

-4:30, 7:00.
Q. Do you remember what you fed her?
A. Bananas. She loved bananas.
Q. Okay. Did she take anything else?
A. A bottle.

- Q. I am sorry?

A. A bottle.
Q. Okay. What about any medications?
A, She had medicine that I put in her bottle.
Q. And what was that --
A For ear infection and a cough.

show you the map again and let you trace for us the events

Melanie can hear you and all the jurors can hear vyou. On

irect Examination - Britt 344 ]
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Q. Was that a prescription medicine?

A. Yes, sir.

Q. Who had prescribed that for her?

A. Dr. Dar.

Q. And by Dr. Dar, who are you referring to?
A. That was her pediatrician.

Q. Do you know her whole name?

A. Ayesha Dar.

Q. Where does she work?

. She worked at the Family Medical Center.
‘Q. Where is that?

Aa. Right across from Natchez Community.

Q. Was that Chloe's regular pediatrician?
A. Yesg, sir.

Q. Okay. So you fed Chloe, gave her a bottle and
ner medicine, and then what?

A. About 7:30 or almest 8:00, Jeff had asked me to
o to the grocery store, and I drove from the house to --

own Lower Woodville to the red light and went to the

L

rocery store.

Q. What's the name of the grocery store if you
tecall?

A. Natchez Market.

Q. Okay. Jeff gave you the money.

A. Yes, sir.

Qi Now, was that typical? I mean, did he pay for
thhe gfoceries, or did you contribute anything to the
gFoceries?

A. We usually both contributed.

345
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Q. On this occasion, he gave you how much?
A. Twenty dollars, I believe.

Q. Okay. And sent you to the grocery.

A. Yes, sir.

Q. Did he make any specific requests of you?
A, Not for the grocery store. No.

Q. Wwhat did he say?

A. He just said go get some supper.

Q. Okay. And you did?

A. Yes, sir.

Q. Do you remember what you got?

A, I believe I got some drinks and some things to

hake burritos with.

Q. Ckay .

A, And after that I went home.

Q. S5ame route?

A. Yes, sir.-

Q. Okay. And what did you find when you got home?
A; I checkéd on Méddie, and she was sleeping. And
eff had taken the sheets off the bed and told me he was

ashing them and that he had given her a bath and put her

little noise in her throat.
Q. Did it kind of surprise you that Jeffrey --
BY MR. SERMOS: Objection, Your Honor. Leading
guestion.
BY THE COURT: I'il sustain as to that
gquestion.

Yy MR. ROSENBLATT:

346
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Q. What was your reaction to Jeff giving the baby a
bath?

AL At first, you know, I thought it was nice, you
know. Trying -- you know -- he was trying to help me out,

and then it was surprising because he hadn‘t done anything

like that before but -~- (pause)
Q.. Now, tell me again about checking on Chlcoe.
A. When I went in and checked on her, she made a

little noise in her throat.

Q. Did you turn the -- I am sorry. What was the
lighting condition like in the room when vou went and
checked on hér?_

A, The light was off. I had a lamp in the corner
that was dim, and I didn't turn the lights on when I went
in there. I checked on her. After she made the noise, I
picked her up and made sure that there wasn't nothing in
her throat, and she seemed fine. She opened her eyes a
little bit and kind of went back to sleep, and then I put
her back into her bed, and I walked out and sat down and
feff insisted on me going to the video store.

Q. You had just gotten back from the grocery; is

rhat correct?

A, Yes, sir.

Q. And what does he tell you to do?

A. Go to the video store. -

Q. And do what?

A. Pick up some videos.

Q. Is that the only means of entertainment y'all

+ad?

Direct Examination - Britt 347
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Direct Examination - Britt C 348
A. No, sir. We had just bought a satellite a few
days before.

Q. Can you get movies on your satellite?

Pay per view. Yes, sir.

But he wanted you to do what?

Go to the wvideo store.

And so what did you do?

L S

I went to the video store.

Q. Now, trace your route for us from the home in
Cloverdale up to the video store.

A. I went from the houée down Highland and went to
Fhe video down Sergeant Prentiss.

Q. And do you remember how long you stayed there?
A. Not long at all. Maybe ten or fifteen minutes
it the video store. l

Q. Do you remember what you got? I mean, like how
hany? One movie, three movies.

A. Three, I think. Three oxr four.

Q. Okay. And then what did yoﬁ do?

A. I went back home.

Q And what happened when you got home?

A I got home and Jeff was in the bathxoom,

Q. Let me just stop you. You can have a seat.
{Witness returns to witness stand.)

HY MR. ROSENBLATT:

Rebecca, when you got back home --

I got back home.

. What happened?

> o p oo

and Jeff was in the bathroom, and I went to

RN P
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check on Maddie.

When you say he was in the bathroom, was the

door open or closged?

It was closed.
So he didn't see you when you got home.

No, sir. When I walked in, I called for him and

he said that he was in the bathroom.

Okay. So what did you do then?

i went and checked on Maddie.

What did you £fing?

She was blue. She wasn't breathing.

I am sorry. I didn't hear you. She was what?
She was blue and not breathing.

Okay.

and I picked her up and called for Jeff. I took

her to the living room and did CPR. T tried to

Fesuscitate her.

Did you know what had happened to Chloe?

No, sir.

Did Jeff tell you what had happened to Chloe?
No, sir.

Did you ask him what happened to Chloe?

I didn't ask about what had happened. T was

just trying to get her to breath.

Okay .
2and I couldn't. I couldn't resuscitate her.

You couldn't get her to breath. 8o what did you

At first I told him to go to his grandparents
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and call for the ambulance, and he talked -- he said let's
go to the.hospital. And so I picked her up and tock her
outside and was going td get in the car, but he was still
inside putting on clothes and trying to get shoes and
trying to put on his thrt. And he finally came outside,

and we got the car, and we started driving to the

hospital.
Q. Ckay.
A, And --
Q. And you mentioned when you went out, you would

go down Highland Road --

A, Right.
Q. Is that how Jeffrey went?
A. When we got to the stop sign to turn right at

Highland, he kept going straight.

Q. Toward Lower Woodville Road?

A Right. I -asked him what he was doing bhecause
there were no hospitals that way, and he turned around and
étarﬁed going towards the hospitals.

Q. Which hospital did you want to go to?

AL I wanted to go to Community.
Q. Of course, the hospitals are how far apart
anyway?

A. They're not very far apart.

Why did you want to go to Community?
Because that's where my mother worked.
Do they have an emergency room therxe?

Yes, sir.

¥ o PO

Are you acquainted with some of the personnel
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-there?

A, All of them.

Q. What happenéd when you got to Community

Hospital?

A. When I got there, I walked in'and I told the

first perxson that I saw that my baby wasn't breathing, and
she tdok her from me and took her to the back.

Do you know who that person was?

A, Shelley Smith.

Q. She works thereé

A. Yes, sir.

Q, Did vou ever see Chloe again, Rebecca?

A, No, sir.

Q. I am sorry?

A; No, sir.

Q. You never saw her again?

A Not until the funeral.

Q. Did anyone ever come cut and talk to you?
A. Yeg, sir.

Q. Who came out and talked to you?

A. Dr. Dar came out for a minute. Pat Murphy had

~ome out to let me call my‘mother.

Q. Who is Pat Murphy?

A, As far as I know, she was the director of the

PR at the time.

Q. Did Shelley Smith ever come back out and ask you-
What had happened to the baby?

A. She came out and asked me who had been with her

before we brought her to the hospital.

[ P
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Q. Were you able to provide any information about
what sort of treatment Chloe needed? Were you able to
give them any help?

A, I told her that -- I mean, the only thing I

that was all I could think of.

Q. You thought maybe it was something natural?

A. Uh-hum.

Q. At what point did you realize it wasn't
something natural?

A. I had an idea when I was trying to resuscitate
her. I stuck my finger in her throat to see if there was
anything in there, and her throat was closed up. 1
¢ouldn't even get my finger in there. And then the
heriff officers showed up at the hospital, and that's
Ihen I knew.

Q. Knew what?

A, That Jeff had done something.

Q. How do you know someone else hadn't done
40mething?
A. He was the only one at the house.

Q. Did Jeff ever tell you something had happened to
Chloe?

A. He had just told wme that she had spit up a
llittle bit on the sheets, and that's why he was washing
them and that was it.

Q. He never told you he had whopped the baby's head
or anythiﬁg like that? .o

A, No, sir.

irect Bxamination - Britt 352
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Q. He never told you about any injury that éhlce

had gotten?

A. No, sir.
Q. Did you have occasion to talk with the deputiesg?
A. I didn't talk with the deputies. No, sir.

Until after I left the hospital.

All right. How did you leave the hospital?

. The deputy took me to the sheriff's department.
What did you do at the sheriff's department?

I answered questions and filled out statements.

°© ¥ o » oo

How many times did you do that? Do you recall?
A A few. Two or three times that night, and I
couldn't finish. I had to come back the next day.

Q. Did you ever tell them anything other than what
you've told these ladies and gentlemen here today?

A. No, sir.

Q. And is that what happened that evening? -

A. Yes, sir.

Q. When you got back from Blockbuster, where was
Jeffrey?

- A, In the bathroom.

Q.  With the door closed.

A, Yes, sir.

0. And where was Chloe?

A. In her bed.

Q. And what was Chloe doing?

A, Nothing.

Q.. This six-month-old child that we've been talking

apout that lived with you and Jeff at that mobile home,

avmmr Al i
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I'm going to show you this picture and ask you to identify
it?

A. That's my daughter.

Your daughter who?

Maddie.

BY MR. ROSENBLATT: Your Honor, I'd ask
permission to publish this exhibit to the jury at
thig time?

BY THE COURT: The Court will allow you to
publish Exhibit 2 to the jury.

{(Mr. Rosenblatt passes Exhibit 2 to the jury.)

BY MR. ROSENBLATT: I tender the witnesgs, Your
Honor.

BY THE COURT: Ladies and gentlemen, let me tell
yvou this. Whenever matters are published or given
to you to look at, whether it be photographs or other
things, we'll go ahead and proceed, but you just take
your time and look at it and pasg it down, and when
you get through with it, you can iust set it up on
the edge there, but don't let it interfere with you
hearing what the witness has to say. - $So just take
your time. Mr. Sermos, you may prdceed.

BY MR. SERMOS: Thank you, Your Honor.

CROSS-EXAMINATION
BY MR. SERMOS:
Q. You stated that a lot of those furnishings you
thlked about that were in that mobile home that they
belonged to you personally; is that right?

A. and Maddie's room.

P
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Cross-Examination - Britt ' ' 355
Q. Right. In Maddie's room. Do you know who
actually owned that mobile home?

A. Jeff's grandfather.

Q And that would be Mr. William Havard?
A. Yes, sir.
Q So he -- basically you and Jeff were staying

there rent free; is that right?

A. Yes, sir.

Q. And were all the bills paid in that mobile home
like the electric and power bill? Was that paid by Mr.
Havard, Wiiliam Havard?

A I am not real sure.

Q. When you got back that afternoon at about

5:30 when you picked the baby up, what did you do for that

two hours before you went to the grocery store?

A, I played with Maddie and sat there with her and
fed her.

Q. Okay. Did you go out for any ride in the car or
enything?

A. No, sir.

Q. And while you were there, was Jeff asleep or was

‘he up also?

A. He wag up.

Q. And then you stated -- you were describing what
ve know when you got back from the video store that you
found the baby wasn't breathing and her throat was very
tight, you attempted to or gave her CPR inside the mobile
ome; is that right?

A. Yes, gir.

o ——— T R
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Yoss-Examination - Britt : ’ 356

Q. Was that on the living room floor that you did

that?
A. Yes, sir.
Q. Would you please describe basically as you can

what kind of -- how did you try to deliver CPR to her?
A. CPR. I gave five breaths and four pushes and
checked her throat.

Q. So you had her laying on the floor?

A, Yes, sir.

Q. Oon her back?

A. Yes, sir.

Q. ond then so you. tried to breath into her mouth
five times and tried to push on her chest; is that right?
A. Yes, sir.

Q. And that didn't work?

A. No, sir.

Q. And then shortly after that, you all got into

the car to drive to the hospital, right?

A. Yes, sgir,

Q. and who was driving.the car?

A.. - Jeff was.

Q. And you were sitting in the right passenger's

deat; is that right?

A. Yes, sir.

Q. And you were holding the baby?

A. Yes, sir.

Q. Did you try to do any CPR while you were in the

dar on the way to the hospital?

A. I tried but it was hard to do.

\ e e b
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Cross-Examination - Britt . 357

Q. Okay. And that would have been breathing again

1into the mouth --

A. Right.
Q. And mashing on the baby's chest. Do you
remember talking to a Deputy Ray Brown. I mean, you
probably talked to several deputies that night, but do you
remewmber talking to him in particular? Excuse me.
BY MR. SERMOS: May I approach the witness, Your
Honox?
BY THE COURT: Certainly. Certainly.
{(Mr. Sermos hands the witness a document.)
BY MR.. SERMOS:
Q First, is that your signature at the bottom?
A Yes, sir.
Q. Did you write that statement?
A Yes, sir.
Q Ckay .
BY MR. SERMOS: One moment, please, Your Honor.
BY THE CQURT: Yes, sir.
(Mr. Sermcs and Mr. Clark and the defendant -.confer.}
BY MR. SERMOS:
Q. When you went to the sheriff's office, do you

remembering talking to the Sheriff Ferrell?

A Yes, sir.

Q. How did he treat you?

A. He treated me like he might have thought that --
you know -~ he wanted to make sure I didn’'t have anything

fo do with it.

Q. In other words, was he very formal with you?

S ]m bbb
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A. He was very straight forward.

Q. Okay. And do you remember talking to the
digtrict attorney, Mr. Romnnie Harper?

A. Yes, sir.

Q. And that was also at the sheriff's office,

A. Yes, sir.
Q. Had you -- when was the last time that you had
been working? _
A. I worked last in Baton Rouge right before I
#ound 6ut that I was pregnané.
Q. And so ig it fair to say that when you met Jeff
and then you moved in there into the mobile home with him,
you really needed a place to live; is that right?
A, Yes, sir.
Q. And while you were there for that three weeks,
you were basically there three weeks before this incident
happened; is that right?
Al Yes, sir.
0. Is it fair to say that vou always felt safe and
Lecure there?
A. Yes, sir.’

BY MR. SERMOS: Nothing. further, Your Honor.

BY THE COURT: Any redirect?

BY MR. ROSENBLATT: Your Honor, we have nothing
further of Ms. Britt.

BY THE COURT: You may step down. I assume
she'll remain under the subpoena?

BY MR. ROSENBLATT: I would assume so.

Cross-Examination - Britt : 358
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Direct Examination - Smith 359

BY MR. SERMOS: Yes, Your Honor. We would ask
that she be held on standby status, if you will.

BY THE COURT: You will still be under subpoena
.but you may leave the courtroom,
(Witness gsteps down.)

BY THE COURT: Who does the State call as your
next witness?

BY MR. HARPER: Call Ms. Shelley Smith, Your
Honor. '

BY THE COURT: Shelley Smith.

SHELLEY SMITH,
having been duly and legally sworn, answered
questions on hexr oath as follows, to-wit:

BY THE COURT: Excuse me. Mr. Harper. You may
proceed.

BY MR. HARPER: May I proceed?

BY THE COURT: Yes, sir.

DIRECT EXAMINATION

]LY MR. HARPER:

Would you state your name, please, ma'am.
Shelley Ann Smith. |

And, Ms. Smith, where do you live?

Tara Apartments.

That's here in Naﬁchez?

Yes, sir.

And where are you employed, Ms. Smith?

Natchez Community Hospital.

© p o P O PO PO

And in what capacity are you employed there?

A. I am a phlebotomist in the laboratory.

R VT
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Q.

A.

Q.

A.
0.
A.

Q.

A,

Q.

A.

0.

A,
-Q-

A.

Q.

A.

- well,

Hebecca.

How long have you worked at Community Hospital?

Direct Examination - Smith

A little over a year.

360

And I'd like to direct your attention, Ms. Smith

let me ask you this before that. What

Well, I'm a naticnally certified phlebotomist,

And I'll ask you if you were working in that

Yes,
And were you, in fact, working on that evening?
Yes,

Would you tell us whether or not you had

Yes,

Why don't you just tell us, if you would, how

Eraining and education do you have that qualifies you to

pe a phlebotomist?
-hnd I have an associate's in pre-nursing.

tapacity at Community Hospital in February, specifically

bn February the 2lst of this year, 2002?

sir.

sir.

%ccasion to be involved in the treatment of the minor

¢hild, Chloe Madison Britt, on that particular evening?

sir.

you came to be involved in that treatment.

Another lab tech and I were going to the

Let
Who
The
Did

No,

gmergency room to return a lab report when Rebecca came
tuming into the emergency room with her child and stated

o me that her child was not breathing.

me stop you just a second. You said
are you referring to?

child's mothexr, Rebecca Britt.

you know her prior to that?

sir.

g e an
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Direct Examination - Smith 361
Q. You subsequently learned wheo it was?

A Yes, sir.

Q. So the lady came in with the baby?

A Yes, sir.

Q. aAfter she told you that, what did you say?

A She gave me the baby, and I said okay. I
looked at her real quick and noticed that she wasn't
breathing. That she was blue. Had a small bruise on her
iip. I turned to the other worker I was working with and
rold her to open the ER doors because there’s a code to
Jet into the BER and gave a quick rescue breath, ran into
Fhe emergency room, informed our staff that we had a code
00, and Dr, Patterson and I and an EMT went into the
crauma room. I gave a guick breath. The EMT said, "I
Hon't think if's getting in." Air properly getting in.

Bo Dr. Patterson took over and told me to go find out the
rhild's name, how old the child was. So I left and went
%.nd talked with Ms. Britt and the defendant.

Q. ~ And when the lady came in with the baby, did
$nyone come in with her.at that time?

A. No, sir.

Q. When you went back out to talk with her, who, if
Wnyone, was ﬁith hex?

A. The defendant was sitting iﬁ the triage room.
Q. Did you know him prior to that date?

A No. .

Q. Did you see the person that was with her present
in the courtroom today?

A, Yes, sir.
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. DPirect Examination - Smith 362

Q. Would you peoint him out and describe what he's
vearing for me, please, ma ! am.
A. He's got on ~- looks like a navy suit.

BY MR. HARPER: Your Honor, we would ask that
the record reflect that the witness has identified
the defendant, Jeffrey Havard.

BY THE COURT: Let the record so reflect.

BY MR. HARPER:

Q. All right. So you went back ocut to talk to Ms.
Britt and saw the two of them?

A. Yes, sir.

Q. Tell us what hapﬁened when you got out there.

A I asked her -- I asked both of them actually

ow old the child was and what was her name, and they told
e that her name was Chloe and that she was around six

onths old, and this was really hectic because I was

1.

unning back and forth between the emergency room
grocedures and talk with them. I got that information.

fent back out, ran back to the emergency room to the

et

Hrauma room, told the doctors the baby's name and how old

he was, and they then instructed me to go back and ask --

S In

ind out what happened, what could have caused this, was

he taking anything. So I went back to the triage xoom

1]

where Ms. Britt and the defendant were and asked them, and

ecky said she had went to the store and came back to

I

gheck on Chloe, and she wasn't breathing, and she came

I

traight to the emergency room. And the defendant then
daid that -- well, while Becky was gone they had given her

- he had given her medicine and while she was gone'that




)

LASERBOMO FCRMA (@)  PEMGAD +1:800-801-5089 » sw.Donpad.com

10

11

12

13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25
26
27
28

29

she had spit up and that he had changed her and put her to
Ded . |

Q. Okay. Did he wake -~ what, if anything, d4id he
3ay- to you about any injuries the child may have received
wvhile she was gone to the store?

A He did not say. The only thing he said was he
bave her her ear medicine in a smushed up banana, and that
Bhe had spit up. So he cleaned her up and changed her and
but” her to bed.

Q. What, if anything else, did either one of them

bay at that point in time?

A, He asked for a cigarette.

Q. He asked you for a cigarette?

A. Uh-hum.

Q. In the hospital?

a. Yes, sir.

Q. and what, if anything, did you do at that point?

A. I gave him a cigarette, and then I went back
dnd told the emergency room physician that she had been
taking some medicine for an ear infection. They gave it
Lo her in a banana, and that's all at that point. That's
#1l1 we knew at that point.

Q. What, if anything, did you do at that point?
A. I stood by until they were ready to draw blocd,
#nd I drew the chemistry panel and CBC and took it --

Q. What did you do after you drew those?

A, I took it back to the lab and waited for the
results and took them back. I had to get all the

information for our computer system. So I was back and

Direct Examination - Smith 363
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Pirect Examination - Smith 364
forth between the emergency room desk and the lab getting
information for our computers.

Q. You were in and out of-the room, but you
yeren't in_there extended periods of time to observe
Lreatment or anything like that? _

A To an extent, yes. I was there when she let
put. I was in the room when the baby bled ocut. An
Lneurysm, so to say, when you bleed, it just £ills your
face and it just looked like a vacuum -- they had turned
an air hoge on and just blew her face up is what it looked
like.

Q. Just tell us if you can recall what, if anything
élse, other than what you've already told us about what
you observed about the baby after she had gotten into the

hogpital.

' When we got her into the trauma rcoom, when we
¢pened her mouth, we did -- when you're trained in CPR,

At

rou always do a tongue sweep to make sure thexe's nothing
blocking the airway because we didn't know if ghe was
ghoking or what. When we opened her mouth to do a tongue

gweep, we noticed bruising along the top of the gum line

hexre and bad on the -- right here on your gum --
Q. Right.
A. -~ with that little tendon that comnects your

lip to the top of the jaw.

Q. I believe they call that your fremulum. Would
tthat be right? _

A. I think so.

Q. _ Okay .

etk Bt
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Direct Examination - Smith 365
a. I think so. But I noticed that was really
bruised, and it was kind of oozing blood. It was real
~ed. 1 noticed bruising around her lips and a little
bruising on her forehead. Somewhere on her forehead.

Q. Did you observe anything about the child in your
pbservations of her?

A. Not at that point. That was -- at that point

is when I left to go find out the age, how old she was,
jate of birth or statistical information for ocur systems.
Q. At any point after that, did you have an
ppportunity to observe the child and notice any other --
knything else?

A. When we -- when I went back and I was talking

ith Dr. Patterson, I noticed that she was -- you know --
nd still blue and her stats were going down again right
efore she bled out, but other than that, I didn't notice
nything else. I wasn't there for a lot of it,

Q. Did you have occasion to talk with the defendant
any more after that one conversati&n that you described
for us?

A, It was kind of back and forth. It was just --
ke just said that she had went to the store, and he
¢hanged her. She spit up and he changed her and put her
To bed while she was gone. While the wother was gone, and

e didn't understand what was going on.

Q. You went out there more than one time?
A. Yes, sir. It was bits and pieces at a time we
yere getting -- rumning back into --

Q. Did he ever ask you for any more cigarettes?
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¢ross-Examination - Smith

A No. about that time is when the police
¢officers showed up.

Q. Okay.

BY MR. HARPER: The Court indulge me just a
moment, Your Honor. We'll tender this witness at
this time.

BY THE COURT: Cress-examination.

CROSS-EXAMINATION

BY MR. SERMOS:

Q. Yes. A phlebotomist. In common parlance,

vhat's the main job a phlebotomist does?

A, To draw blcod.

Q. And to be a phlebotomist, do you need to have a

PN or RN or anything like that?

A. No. A phlebotomist is its own training in

itself.

Q. You said that Mr. Havard asked for a cigarette?
A. Yes, sir.

Q. It!'s certainly not uncommon for somebody in an

gmergency room area to ask for a cigarette or want to

gmoke one, is it?

a. No, sir. It's not.

Q. or to be nervoug either, is it?
A No, sir, It's not.

BY MR. SERMOS: No further questions, Your
Honor.

BY THE COURT: Any redirect?

BY MR. HARPER: None, Your Honoxr. All right.

You may step down. Will this witness be excused by

366
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both sides?

BY MR. SERMOS: Yes, Your Honor. _

BY THE COURT: You'!ll be releaséd under your
subpoena. You may go.

BY MR. HARPER: Yes, sir. We would excuse her
too, Your Honor. A
(Witness steps down.)
| BY THE COURT: Who does the State call as your
next witness?

BY MR. HARPER: We would call Ms. Angel Godbold,
Your Honor.

BY THE CQURT: Angel Godbold.

BY MR. HARPER: May I proceed, Your Honoxr?

BY THE COURT: Xes, sir.

DIRECT EXAMINATION

%Y MR. HARPER:

Q. Would you state your name, please, ma'am.

A. Angela Godbold.

0. and, Ms. Godbold, where do you live?

A. I live in the Mark Apartments on Lower Woodville
Road.

Q. And what is your employment, Ma. Godbold?

A. I'm a registered nurse in the emergency
department at Natchez Community Hospital and.at Natchez
Jegional Medical Center. .

Q. How long'have-you been working as an emergency
joom nurse?

A. Since 1994.

Q. And how long have you been working at Comﬁunity

PDirect Exmamination - Godbold 367

hm




LASEADCND FORMAA & PENGAD » 1-800-531-6380 » www.pengad.com

10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25
26
27
28

29

Direct Exmaminatioﬁ - Bodbold 368
Hospital as a emergency --

A. Since 199%1.

Q. and so since '94 at Community you'wve heen
working in the ER?

A. Well, actually, since 1991. I was an emergency
room technician while I was in nursing school, and when I
tompleted nursing school, I started nursing in the ER in
94 .

Q. Okay. 1I'd like to direct your attention to
February of this year, 2002, specifically the evening of
Thursday, February the 21st, and ask if you had occasion
fo be working in the ER at Community on that particular
late?

A. I did.

Q. Ckay. 1I'll ask if you had occasion to be
[nvolved in the treatment of an infant child by the name
Gf Chloe Madison Britt?